
V Libochovanech dne 26. ledna 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

Uchystala, uchystala. To je pokračování z posledního „Slova starostky“. Poté, co se vítr vyřádil na 

horách i v dolinách, sundal kus střechy na čp. 121, zlomil břízu u sjezdu z hlavní silnice k Matouškům, 

odstrojil střechu kravína v Řepnici, připravila matka příroda odpočinkový a teplý víkend. Jen se lidé 

trochu vzpamatovali, začalo v úterý večer po deváté sněžit a nepřestalo do čtvrteční noci. Však se 

podívejte na naše webové stránky, jsou tam čerstvé fotografie z tohoto týdne. Někdo se nedostal 

autem z chaty a v závěji si spletl cestu, všichni společně jsme si museli proházet cestu ke vrátkům. 

Službu konající Lukáš Huněk, případně otec Huněk, jezdí a protahují cesty obcí, ale není to to pravé 

ořechové. Zavolat Technické služby na prohrnutí a sypání stojí za jedno projetí skoro 5 tisíc, přesto 

jsem tuto službu objednala. Přijde mi to skoro dost peněz. Tak se snažíme, jak to jde. 

Střechu na objektu ordinace se nepodařilo opravit včas, což mě dost štve, protože jsem jednala 

opravdu obratem (bylo třeba jednat s pojišťovnou), ale nebyla k dispozici plošina, všechny byly 

zaneprázdněné opravami jinde v terénu. Objednané práce na středu už jsme nestihli kvůli 

napadanému sněhu. Je to průšvih. 

V tělocvičně se v týdnu střídají pohybu chtiví mladší žáci, fotbalové naděje libochovanského Sokola, 

ženy při cvičení jógy a rodiče s dětmi předškoláky. Do budoucna budou umožněny hodiny zadané pro 

milovníky posilování a stolního tenisu. Sponzorské dary firmy M.B.T. CZ s.r.o. paní Vlasty Hovorkové a 

Tarmacu CZ. pomohly s vybavením. Sportovní nářadí je zakoupené. Jenže ještě chybí zabudování dveří 

na půdu a do sklepa, abychom mohli zkolaudovat již dokončenou ubytovnu a budovu tak zpřístupnit 

bez toho, že by se nám lidé procházeli i tam, kde nemají co dělat. Příslušná firma poslala na změření 

atypických dveří „odborníka“, takže dovezené dveře jsou k ničemu. Doufám, že mu je dají k úhradě. 

Poslední místností, která se v budově úřadu musí přestavět, je sociální zařízení v přízemí. Rozvody vody 

a odpady už byly natolik zrezivělé, že při jejich odkrytí se rukou daly zlomit. Naši zaměstnanci, Jarda 

Tovara a Pepa Kunert st. Dělají přípravné zednické práce, instalatér pak práci nanejvýš odbornou. 

Poděkování patří i Jardovi Kopeckému, který dohlíží na záležitosti kolem topení v našich zařízeních. Po 

dokončení bude vše, jak má být, a další objekt bude na konci mého volebního období předán ve 

vyhovujícím technickém stavu.   

Paní Lenka Skružná v současné chvíli pracuje na naší webové prezentaci pro soutěž „Zlatý erb“, což je 

soutěž o nejlepší internetové stránky měst a obcí. Je s tím opravdu mnoho práce a starostí se 

sháněním podkladů, doufáme, že v konkurenci přihlášených budeme mít určité šance. 

Ve středečním litoměřickém deníky byl článeček o libochovanské touze na vybudování multifunkčního 

objektu na pozemku na návsi. Je to tak, ještě stále je naděje, že se podaří to zrealizovat a chodit 

nakupovat do prostor, které budou v souladu s dobou, v níž žijeme. To si přeji snad úplně nejvíc. Zavést 

plyn do obce jsem si také přála úplně nejvíc a povedlo se. Sice ne hned, chvíli to trvalo a bylo to pěkně 

finančně náročné, ale už třetí zimu topíme a vaříme na plynu. Takže se nevzdávám a ráda tím „sněním 

nakazím“ i nové členy zastupitelstva. Jsou to v mých očích „omladina“, a ti se musí učit, co je pro 

vesnici třeba nejdřív a pak teprve doplňovat. Vím, že hřiště a vyplnění volného času jsou nám třeba 

také, ale jsou ještě jiné priority pro běžný spokojený život našich obyvatel. Ale to dětské hřiště pro 

řepnické maminy s dětmi letos určitě bude. Místo už jsme našli.  

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 



 


